

Title (en)

DISPOSABLE CONTAINER, SUCH AS A DISPOSABLE FORMULA PACKAGE/NURSER.

Title (de)

EINWEGBEHÄLTER, INSBESONDERE WEGWERFVERPACKUNG FÜR EINE SAUGFLASCHE.

Title (fr)

RECIPIENT JETABLE, PAR EXEMPLE UN EMBALLAGE DE FORMULE/BIBERON JETABLE.

Publication

EP 0176591 A1 19860409 (EN)

Application

EP 85902223 A 19850405

Priority

US 59941584 A 19840412

Abstract (en)

[origin: WO8504574A1] A disposable container such as a nurser which includes a collapsible pouch (21) having a feeding unit of nursing formula (22) sealed within the pouch (21) and a nurser nipple (23) or other access assembly sealed onto the outside surface of the pouch (21), which assembly is structured to easily gain access to the nursing formula (22) or other fluid when desired while maintaining the formula in a generally aseptic and hermetically sealed condition and while permitting the disposable nurser and nursing formula to be stored for extended periods of time under room temperature conditions.

Abstract (fr)

Réciipient jetable, par exemple un biberon, comportant une poche repliable (21) dotée d'une unité d'alimentation de formule de biberon (22) scellée à l'intérieur de la poche (21) et une tétine de biberon (23) ou tout autre montage d'accès scellé sur la surface extérieure de la poche (21), montage qui possède une structure permettant d'accéder aisément à la formule de biberon (22) ou à un autre fluide lorsqu'on le désire tout en maintenant la formule en une condition généralement aseptique et hermétiquement scellée et tout en permettant le stockage du biberon jetable et de la formule de biberon pendant de longs laps de temps à des conditions de température ambiante.

IPC 1-7

A61J 9/00; A61J 9/06; A61J 9/08; B65B 9/00

IPC 8 full level

A61J 9/00 (2006.01); **A61J 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61J 9/001 (2013.01); **A61J 9/005** (2013.01); **A61J 11/0095** (2013.01); **A61J 11/045** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504574A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8504574 A1 19851024; EP 0176591 A1 19860409; ZA 852699 B 19851224

DOCDB simple family (application)

US 8500579 W 19850405; EP 85902223 A 19850405; ZA 852699 A 19850411